
 

Bestyrelsesmøde d. 26/10-2020

DAGSORDEN
1. Underskrivning af referater
2. Arrangementer og Corona

a. Juletræstænding
b. Julebanko
c. Aktivitetsudvalgets arrangementer

3. Godkendelse af reglement hos kommunen
4. Skilte
5. Bordet rundt

a. Formanden (AW)
b. Regnskab (JA)
c. Beboerhus (NS)
d. Kommunen (IJ)
e. Web (CO)
f. Grønt område (JT)

6. Dato for næste møde
7. Evt.

Referat: 
1. Referat fra sidst er underskrevet. 
2. Arrangementer: 

a. Der skal fortsat være juletræ, der kommer lys på bygningen. Derudover er 
arrangementerne som vi kender dem aflyst. 
Vi hyrer en elektriker ud og laver en udendørs stikkontakt til julelys. JA hyrer. 
AW laver infobrev om at arrangementerne bliver aflyst. 

3. Godkendelse af ordensreglement er skrevet, bliver underskrevet af formanden og nu sendt til 
kommunen. 

4. Ib har kontaktet kommunen og givet besked om at vi i Teglmarken gerne vil have nye skilte. Loven 
siger at grundejerne er forpligtiget til at vedligeholde skiltene med vejnavne og numre. 
Ib har undersøgt sig frem til at det ville koste ca. 750 kr pr skilt. 
Vi ligger udskiftning af samtlige skilte i budgettet for 2021, som så skal godkendes til 
generalforsamling. 
Klaus foreslår om der skal sættes ekstra skilte op ved cykelstierne, for at det skulle være nemmere 
at finde rundt. Dette er der ikke flertal for. 

5. Bordet rundt
a. AW: Intet nyt
b. JA: Det kommer fra jan 2021 til at koste markant flere penge at have foreningens formue til

at stå i banken. Vi bliver nødt til at overveje hvad vi skal gøre. 
Vi kunne evt bruge penge på at renovere køkkenet.
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c. CO og NS laver en plan for hvad der skal laves i beboerhuset ifm renovation af køkken. 
NS: Der er kommet forslag om hvorvidt beboerhuset kan få en projektor. Det er vedtaget at
der skal undersøges hvilken en og hvordan den skal sættes op. Klaus og Nanna ordner 
projektor og lyd til. 
Der er problemer med at linoleumsgulvet bag baren er klistret. Det skal enten skiftes eller 
poleres. 
Der er sat et billede op i ”lagerrummet” af hvordan det hele skal stå derinde. 

d. Ib: Der er i gang med at blive lagt asfalt på vejene. Der kommer ikke slidlag på cykelstierne 
langs bækken før Energi Viborg er færdige med at renovere bækken.
Der er kommet forespørgsel om vi kan plante vilde blomster. Ikke flertal for dette. 

e. Der er lavet kalender og googlekonto, så hjemmesidens kalender virker igen. CO har lavet 
fælles googledrive.   
JA: det er nu CVR-nummeret der ejer Teglmarken.dk 

f. Ib og JA har været ude og klippe græsset omkr beboerhusets lamper ved trapperne. 
JA har været i gang med at vedligeholde nogle borde og bænke sæt. 
JA sætter nyt skilt op ved trampolinen. 

6. Dato for næste møde: 7. december 2020 kl 18.00, vi mødes lidt før og spiser sammen. Ib skylder 
kage. 

7. Evt: 
a. John: Kan man evt. stadig give en slikpose til børnene ifm. Juletræstænding? Det bliver 

lavet med afstand, ensrettet, pakket 72 timer før osv. 
Vedtaget at det er en god ide. Der skal være tilmelding. 
AW undersøger hvornår vi kan få juletræet. Der bliver meldt ud hvornår man kan hente 
slikpose.  

b. Klaus: JA har sendt reklame ud fra Kompan. Vi aftaler at vi alle kigger tilbuddene og vi 
skriver sammen om hvad der skal købes. 

c. JA: Byggetilladelsen til trampolinen er aldrig gået helt igennem, da kommunen ikke fik 
besked på at vi har sat den op. Den skal genansøges. 

d. JA: Køber et nyt mikrofonstativ. 
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Allan Weber
Formand

Klaus Risager
Næstformand

Jens Arne Holm
Kasserer

Nanna Sigaard Lassen
Sekretær

John Lind Thomsen Ib Jacobsen

Christen Overgaard Nicolai Svensson
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